



جامعة بورسعيد  
لجنة التنمية المستدامة



تقرير عن مساعي جامعة بورسعيد لتحقيق الهدف الثاني من  
أهداف التنمية المستدامة:  
"القضاء التام على الجوع"



SUSTAINABLE  
DEVELOPMENT  
GOALS



Report on Port Said University endeavors to  
achieve the second goal of the sustainable  
development goals:

"Zero Hunger"



# جامعة بورسعيد لجنة التنمية المستدامة



## Introduction:

At Port Said University, our beliefs, attention, and endeavors converge in the pursuit of the Sustainable Development Goals (SDGs). Through collaborative efforts with academia, business, industry, and local communities, we endeavor to create tangible impact and drive progress toward the SDGs. This report documents the Port Said University actions and endeavors to achieve the second goal of the sustainable development goals: "Zero Hunger".

## Food Measurement

Port Said University has a complete control over the amounts of food presented to the students in the University Campus and a partial measurement of the food waste generated. Port Said University presents three balanced meals per day for the students in university housing.



## مقدمة

في جامعة بورسعيد، تتلاقى معتقداتنا واهتمامنا ومساعدتنا في السعي لتحقيق أهداف التنمية المستدامة. ومن خلال الجهود التعاونية مع الأوساط الأكاديمية وقطاع الأعمال والصناعة والمجتمعات المحلية، نسعى إلى خلق تأثير ملموس ودفع التقدم نحو أهداف التنمية المستدامة. يوثق هذا التقرير إجراءات ومساعدنا جامعة بورسعيد لتحقيق الهدف الثاني من أهداف التنمية المستدامة: "القضاء التام على الجوع".

## قياس الطعام

تتمتع جامعة بورسعيد بالتحكم الكامل في كميات الطعام المقدمة للطلاب في الحرم الجامعي وقياس جزئي لمخلفات الطعام الناتجة. و تقدم جامعة بورسعيد للطلاب بالمدن الجامعية ثلاث وجبات متوازنة يوميا.





# جامعة بورسعيد لجنة التنمية المستدامة



## Suppliers

Port Said University deals with suppliers committed to health and environmental safety and sustainability conditions.

## الموردين

تتعامل جامعة بورسعيد مع موردين ملتزمين بشروط السلامة الصحية و البيئية و الاستدامة.

## Hunger problem

Port Said University is interested in the problem of hunger, raising awareness about it, and participating in activities that will find solutions to it, such as entrepreneurship competitions directed at this goal, including cooperation with the Hult Prize.

## مشكلة الجوع

تهتم جامعة بورسعيد بمشكلة الجوع و التوعية بها و المشاركة بفعاليات من شأنها ايجاد حلول لها مثل مسابقات ريادة الأعمال الموجهة لهذا الهدف و منها التعاون مع جائزة هالت.

